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رونماییازجانشیناندقیقیدرشمسآذر
باشگاه شمس آذر قزوین بعد 
از جدایی ســعید دقیقی از این 
انتخاب جانشین  دنبال  به  تیم 
وی اســت. به گزارش برنا، بعد 
از صعود تیم شمس آذر قزوین 
به رقابت های لیگ برتر این تیم 
به همراه سعید دقیقی توانست 
نتایج جالب توجهی را بگیرد و 

بسیاری از مدعیان لیگ بیست و سوم را متوقف کند و همین موضوع باعث شد 
تا بازیکنان و سرمربی این تیم در نقل و انتقالات زمستانی مورد توجه بسیاری از 

تیم های لیگ برتری قرار گیرند.
دقیقی که بعد از مذاکراتی که با باشــگاه مس رفســنجان داشته است برای 
پذیرش هدایت این تیم و جانشــینی ســاکت الهامی با این باشــگاه به توافق 
رســیده است. از همین رو وی روز گذشته با انتشار پستی از هواداران شمس آذر 

خداحافظی کرد و قرار است به زودی به عنوان سرمربی این تیم معرفی شد.
بعد از جدایی دقیقی مدیران شمس آذر به دنبال انتخاب سرمربی جدید خود 
هســتند. از همین رو این باشگاه با مازیار زارع سرمربی سابق ملوان بندرانزلی و 
فرزاد حســین خانی سرمربی ســابق مس کرمان مذاکراتی را داشته است و اگر 

مشکلی رخ ندهد یکی از این دو نفر جانشین دقیقی در شمس آذر خواهند شد.
گفتنی اســت تیم شــمس آذر هم اکنون برای حضو هر چــه بهتر در ادامه 

رقابت های لیگ برتر در کشور ترکیه اردو زده است.

وزنهبرداریجزواولویتهایوزارتورزشنیست
نایب رئیس فدراسیون وزنه 
برداری  وزنــه  گفــت:  برداری 
آنطور که باید دیده شود، دیده 
نمی شــود و جــزو اولویت های 

وزارت ورزش نیست.
به گــزارش فــارس، بهداد 
ســلیمی در مورد اینکه وزارت 
ورزش تا چــه انــدازه از وزنه 

برداری حمایت کرده اســت گفت: جــا دارد از کمیته ملی المپیک به خصوص 
خسروی وفا و مناف هاشمی تشکر کنم که بسیار حمایت و کمک کردند، اما از 
وزارت ورزش گلایه مند هستیم و این گلایه هم به جا است. وزنه برداری آنطور 
که باید دیده شــود، دیده نمی شود و جزو اولویت های وزارت ورزش نیست.  وی 
ادامه داد: این موضوع هم کار را برای ما سخت می کند هم برای کاروان ورزشی 
ایــران. اگر وزارت ورزش از وزنه برداری در المپیک مدال می خواهد باید ویژه تر 
نگاه کند. قهرمان ســابق جهان و المپیک و نایب رئیس فدراسیون وزنه برداری 
تاکید کرد: با این این سیستمی که وزارت ورزش با ما کار می کند، راضی کننده 

نیست و ما راضی نیستیم.

تیمبانوانمنطقه۱۴نایبقهرمانشهرتهرانشد
گروه ورزشی- علی اکبر 
فرقانی: مرحله نهایی مسابقات 
قهرمان شــهر ۲ در ده رشــته 
ورزشی  مجموعه  در  ورزشــی 
شــفیع پور آغاز شد. در دومین 
روز ایــن رقابت هــا در رشــته 
آمادگی جســمانی تیم اعزامی 
منطقه ۱۴ نایب قهرمانی شهر 

تهران را از آن خود کرد. این مسابقات با حضور ۲۰۰ نفر ازمنتخبان مناطق ۲۲ 
گانه شهرداری تهران برگزار  شد که بانوان ورزشکار دارالمومنین تهران باغلبه بر 

حریفان خود نایب قهرمان، قهرمانان شهر تهران شدند.

تابلویورودممنوعمقابلبنزمادرعربستان
ســرمربی الاتحاد عربستان به دارنده توپ طلای بهترین بازیکن دنیا در سال 

۲۰۲۲ دست رد زد.
»کریم  فــارس؛  خبرگزاری 
بنزمــا اجازه پیوســتن به اردو 
را ندارد!«، این گزارش نشــریه 
الریاضیــه عربســتان از موضع 
سرمربی  گایاردو  مارسلو  قاطع 
قبال  در  الاتحــاد  آرژانتینــی 
غیبت های بدون مجوز کاپیتان 

سابق رئال از تمرینات است.
کریم بنزما تابستان گذشته با دستمزد سالیانه ۱۰۰ میلیون یورو راهی لیگ 

عربستان شد تا دومین فوتبالیست پردرآمد دنیا لقب بگیرد.
ســرمربی آرژانتینی می گوید که بنزما در ماه گذشــته غیبت های زیادی در 

تمرینات داشته و به او اجازه نمی دهد به اردوی دبی ملحق شود.
بنزما ماه گذشته جده را ترک کرد و با ارسال پیامی خواهان جدایی از این تیم 

عربستانی شد ولی با مخالفت سران باشگاه سعودی همراه شد.
براســاس گزارش رســانه های اروپا، این بازیکن مسلمان از سوی باشگاه های 

منچستر یونایتد و مارسی مورد توجه قرار دارد.
نشــریه الریاضیه می نویســد که بنزما اکنون »به جده برگشته« و به صورت 
انفرادی تمرین می کند تا تیم از اردوی دبی برگردد و در نهایت تکلیفش مشخص 

شود.

کسبسهمیهالمپیکبرایتکواندوسختاست
المپیک  برنز  مــدال  دارنده 
تکواندوی  ســابق  قهرمــان  و 
جهان گفت: اگر بچه های ما به 
منچستر می رفتند حاج موسایی 
در وزن ۵۸ کیلوگرم ســهمیه 
می گرفــت امــا بــا توجــه به 
صادرنشدن روادید سفر کنسل 
شــد. کار ســخت اســت اما 

امیدوارم در قهرمانی آسیا سهمیه بگیرند.
به گزارش ایسنا، یوسف کرمی در حاشیه مراسم سده المپیک درباره حضورش 
در پاکســتان گفت: دو سالی است که در پاکستان مشغول مربیگری ام و اتفاقات 
خوبی افتاده اســت چون ورزشکارانش قبلا در حد بین المللی مدال نداشتند اما 
اکنون برنز قهرمانی آسیا را کسب کردند و در چند تورنمنت معتبر آسیایی مدال 

گرفتند. تمام تلاشمان این است که در انتخابی المپیک سهمیه بگیریم.
او درباره شرایط تکواندو ایران برای کسب سهمیه المپیک گفت: سخت شده 
است. اگر بچه های ما به منچســتر می رفتند حاج موسایی در وزن ۵۸ کیلوگرم 
ســهمیه می گرفت اما با توجه به صادرنشدن روادید سفر کنسل شد. کار سخت 

است اما امیدوارم در قهرمانی آسیا سهمیه بگیرند. 
برای ایران ســهمیه گرفتن مهم نیســت بلکه امیدوارم بتوانیم مدال المپیک 
بگیریم. چند دوره است که نتوانسته ایم این اتفاق را رقم بزنیم. او درباره برگزاری 
مراســم ســده المپیک گفت: قلبا از این اتفاق خیلی خوشحالم و از اینکه اینجا 
هســتم حس خوبی دارم. نشان می دهد مسئولان به فکر کسانی که برای کشور 

مدال گرفته اند، هستند.

نیمفصلاسلحهفلورهبهپایانرسید
نیم فصل نخست رقابت های 
اســلحه فلوره در فصل جدید 
لیگ برتر شمشیربازی )یادواره 
برگزاری ۲۸  با  شــهدای غزه( 

دیدار به پایان رسید.
به گزارش فارس، رقابت های 

لیگ برتر شمشیربازی )یادواره شهدای غزه( در سال جاری با برگزاری دیدارهای 
دور رفت اسلحه فلوره در سالن شهید افراسیابی تهران پیگیری شد. جوانان فولاد 
مبارکه سپاهان، صنعت پلاست، فولاد مبارکه سپاهان، باشگاه چادرملو، آکادمی 
روزبه سرهنگ پور، نسل نو تهران، صنایع گچ نگین قم و آذین فلز اردکان هفت 

تیمی بودند که در این اسلحه با هم به رقابت پرداختند. 

اخبارکوتاه

نایــب قهرمــان المپیک گفت: در رشــته 
دوومیدانــی ۱۴۴ مدال توزیع می شــود و در 
۱۰۰ سال گذشته ما فقط یک مدال گرفتیم و 

این نشان دهنده ضعف مدیریت است.
به گــزارش فارس، احســان حــدادی در 
حاشیه مراسم جشن ســده المپیک در مورد 
شرایط دوومیدانی برای کسب سهمیه المپیک 

اظهار داشت: همیشه شــرایط دوومیدانی به 
شــکلی بوده که لحظه آخر ورودی گرفته ایم 
و مدالی هم که در المپیک کســب شده یک 
عدد بوده اســت. نمی شود خیلی از این رشته 
توقع داشت چرا که در این چند سال گذشته 
مدیریت ثابتی نداشته است و دائم در تغییرات 

بوده است.

امیدوارم در آینده کسی که رئیس می شود 
بتواند با برنامه ریزی جلو برود. در این رشــته 
۱۴۴ مدال توزیع می شــود و در ۱۰۰ ســال 
گذشته ما فقط یک مدال گرفتیم و این نشان 

دهنده ضعف مدیریت است.
وی ادامــه داد: یادم اســت کــه در زمان 
کفاشــیان برنامه ریزی خوبی انجام شــد که 

ثمره اش امثال احسان حدادی شدند که یک 
مدال المپیک هم گرفتیم اگر همان برنامه را 
ادامــه دهیم دوومیدانی می تواند در بازی های 
آســیایی آینده تعــداد مدال هایش دو رقمی 

باشد.
وی در مورد اینکه چند سهمیه می توانیم 
برای المپیک کســب کنیم، گفــت: ورودی 

پرتاب دیسک 67 متر و در ۱۰۰ متر ۱۰ ثانیه 
و 3 صدم ثانیه است. کار بسیار دشواری است 
مگر اینکه دوســتان از طریق رنکینگ بتوانند 
ســهمیه بگیرنــد. نمی توانیــم از دوومیدانی 
توقع داشته باشــیم که کار ارزشمندی را در 
المپیک انجام دهد، اما امیدوارم با یک نتیجه 
نســبتا معقول مانند حضــور در بخش فینال 
اتفاقات خوبی رقم بخــورد. حدادی در مورد 
اینکه بــرای حضور در انتخابــات دوومیدانی 
برنامه اش چیست، گفت: خیلی در این مورد 
فکر می کنم. همیشــه در ورزش سعی کردم 
بــا برنامه ریزی کارهایــم را انجام دهم و اگر 
این نباشــد به هدف تان نمی رسید.کار کردن 
در دوومیدانی هم به خاطر این داشته هایمان 
کم اســت، کار سختی داریم، اما با یک برنامه 
ریزی کوتاه مدت و بلند مدت می توانیم نتایج 
خوبی را کســب کنیم. من هم خیلی دوست 
دارم کمک کنم، اما هنوز به جمع بندی ۱۰۰ 
درصد نرســیده ام چون همه جوانب را باید در 
نظر بگیرم. اینکه فقط بخواهید رئیس شوید، 

اتفاق خوبی نیست.
وی ادامه داد: ما ورزشی ها اگر جایی برویم 
و کار نکنیم خیلی دیده می شــویم و اگر هم 
کار کنیم دیده نمی شویم؛ این جالب است، اما 
بقیه اگــر از جاهای دیگر بیاند، چه کار کنند 
و چه نکنند، دیده می شوند. ورزشی ها مظلوم 
واقع شده اند، اما خوشــبختانه همه دوستان 
ورزشــی که در فدراسیون های دیگر آمدند از 
نظر من موفق بوده اند، چون فقط ورزشــکار 
اســت که می تواند به خوبی رشته اش را درک 

کند. 
چه باشیم و چه نباشیم در کنار دوومیدانی 
هســتیم، چــون خانه مــا اســت. عرقی که 
ورزشکاران ایران به وطن و خاک شان دارند را 

در هیچ جای دنیا ندیدم.
وی در مورد اینکه خودت علاقمند نیستی 
در المپیک حضور داشته باشی، گفت: نه من 
دیگر پیشکسوت شده ام و شاید دیگر مرا هیچ 

وقت در لباس ورزشی نبینید.

احسانحدادی:

اینکه در سال های اخیر فقط یک مدال گرفتیم، نشان از ضعف مدیریت است

نام سرمربی برزیلی ســابق تیم ملی عربستان به عنوان 
گزینه نهایی باشگاه پرسپولیس مطرح شده است.

به گزارش ایرنا، باشگاه پرســپولیس بعد از جدایی غیر 
منتظره یحیی گل محمدی در پایان نیم فصل اول لیگ 
برتر به دنبال انتخاب جانشین وی است و بعد از گذشت 
۲۰ روز از جدایی گل محمدی هنوز سرمربی جدید خود 

را معرفی نکرده است.
ابتدا از برانکو ایوانکوویچ به عنوان گزینه  نهایی باشــگاه 
یاد شــد که این مربی کروات با توجه به حضور در جام 
ملت های آسیا به همراه تیم ملی عمان و بعد از دیدار با 
رضا دوریش مدیرعامل پرســپولیس اعلام کرد علی رغم 

میل باطنی خود نمی تواند به این تیم باز گردد.
بعد از منتفی شــدن حضور برانکو، مدیرعامل باشــگاه 

پرســپولیس با خوزه پیسرو ســرمربی کنونی تیم ملی 
نیجریه، پتکوویچ ســرمربی ســابق لاتزیــو و تیم ملی 
سوئیس در کنار دی بیاســی سرمربی سابق اودینزه به 

عنوان جدی ترین گزینه  وارد مذاکره شد.
بــا توجه به وضعیــت این مربیــان و شــرایط کنونی 
سرخ پوشــان حضــور این ســه مربی بــر روی نیمکت 
پرسپولیس نیز منتفی شد. این در حالی است که باشگاه 
در کنار این ســه نفر با دو مربی دیگر که گفته می شود 
از ابتدا گزینه های اصلی باشــگاه پرسپولیس بودند وارد 

مذاکره شد. 
یکی از گزینه ها مارکوس پاکتا ســرمربی سابق تیم ملی 
عربســتان و باشگاه الهلال است. او که سابقه پررنگی در 
فوتبال آســیا دارد به توافقات مهــم و خوبی با قرمزها 
دســت پیدا کرده اســت. اما ســوال این است که چرا 
مدیران باشگاه پرسپولیس به ســراغ این گزینه رفتند. 
بعد از معرفی این مربی برزیلی به باشــگاه و تماس های 
که بین طرفین رد و بدل شــده پاکتــا تقریبا با تمامی 
شروط باشگاه از جمله مبلغ پیشنهادی برای هدایت این 

تیم موافقت کرده است.
پاکتا با پیشــنهاد باشگاه مبنی بر همکاری با دستیاران 
کنونی از جمله اوسمار ویرا و پپه لوسادا به توافق رسیده 
و همین موضوع سبب شده تا حضور این مربی برزیل در 

نیمکت پرسپولیس محتمل تر باشد.

باشــگاه پرسپولیس در تلاش اســت تا مهاجم گلزن و 
سابق خود را به خدمت بگیرد.

به گزارش ایرنا، باشگاه پرسپولیس این روزها، در شرایط 
حساس و سرنوشت ســازی قرار داد. آنها علاوه بر پروژه 
انتخــاب ســرمربی جدید خود، در تــلاش برای جذب 

بازیکنان مطرح هستند تا ترکیب تیم را تقویت کنند.
ایــن تیم که در نیم فصل اول با مشــکل گلزنی مواجه 
بود، به دنبال تقویت خط حمله خود در نقل و انتقالات 

زمستانی ست.
این باشگاه ابتدا به سراغ جواد آقایی پور مهاجم ۲۴ ساله 
و گلزن باشــگاه استقلال خوزستان رفت که بعد از چند 
دوره مذاکرات این دو باشگاه با هم به توافق نرسیدند تا 
حضور این مهاجم گیلانی در بین سرخ پوشــان منتفی 

شود.
در ادامه بعد از منتفی شــدن این انتقال، نبیل باهویی 
مهاجم ســوئدی و جنجالی قرمزها نیز در لیست خروج 
ایــن تیم قرار گرفت تا این تیم بیشــتر از هر زمانی به 

دنبال جذب مهاجم باشد.
اعلام شد باشگاه پرســپولیس با عیسی آل کثیر مهاجم 
ســابق خود که با حواشی فراوان از این تیم جدا شد به 
توافق رســیده و از این مهاجم گلزن به زودی به عنوان 
خریــد جدید این تیــم رونمایی خواهد شــد. با وجود 
بازگشــت آل کثیر اما باشگاه پرســپولیس همچنان به 

دنبال تقویت خط حمله خود است.
از این رو باشگاه پرسپولیس مذاکرات موفقیت آمیزی را 
با علی علیپور مهاجم ســابق و گلزن خود داشته است. 
مدیران این باشگاه در خصوص شرایط جذب این مهاجم 
نامه نگاری های را با باشــگاه ژیل ویســنته پرتغال که 

علیپور در آن حضور داشته است، انجام دادند. 
مدیران پرســپولیس منتظر اعلام شــرایط این باشگاه 
پرتغالی برای جذب مهاجم ایرانی آنهاست تا بعد از بحث 

و بررسی برای بازگشت مهاجم گلزن خود اقدام کنند. 
گفته می شــود اگر مشــکلی رخ ندهــد بهترین گلزن 
پرسپولیس در تاریخ رقابت های لیگ برتر بعد از گذشت 
ســه ســال باردیگر می تواند لباس تیم محبوب خود را 

برتن کند.

بازگشتبهخانهبعدازسهسالمربیبرزیلیدریکقدمینیمکتقرمزها

آنتونیو وادیلو، سرمربی مشهور تیم پالما اسپانیا، مدعی 
شــد که فدراســیون فوتبال ایران هیچ نامه نگاری را با 
باشگاه اسپانیایی برای در اختیار داشتن سه ستاره خود 
نداشته است! به گزارش »ورزش سه«، سرمربی تیم پالما 
اســپانیا طی تماس تلفنی ، پرده های حقیقت را کنار زد 
و پیرامون حضور سه فوق ستاره  ایرانی تیم خود در جام 
ملت های آسیا ۲۰۲۴ توضیحات لازم را ارائه داد. وادیلو 
کــه پس از قهرمانی در جام باشــگاه های اروپا و جهان، 
از شــهرت بسیار بالایی برخوردار است، در این گفتگوی 
زنده تلویزیونی اعلام کرد که فدراســیون فوتبال ایران 
هیــچ مکاتبه ای را با باشــگاه مایورکایی برای در اختیار 

داشتن سه ستاره ایرانی تیمش نداشته است.
این در حالی اســت که چندی پیش احسان اصولی در 
جمع خبرنگاران مدعی شــده بود کــه نامه نگاری های 
لازم برای حضور چهار لژیونر شــاغل در لیگا اســپانیا و 
حضورشــان در جام ملت های آسیا، با فدراسیون فوتبال 
اسپانیا و دو باشگاه پالما و والدپیناس اسپانیا انجام شده 
است. همچنین وادیلو در ادامه صحبت هایش زنگ های 

خطر را برای تیم ملی فوتســال به صــدا در آورد. او در 
واکنش به درخواســت مجری برنامه که از او خواست تا 
برای اضافه شدن ســتاره های ایرانی تیمش که حسین 
طیبی، ســالار آقاپور و مســلم اولادقباد هستند، کوتاه 
بیاید، اینطور واکنش نشــان داد: »همــان قدر که تیم 
ملی فوتســال ایران به سه ستاره تیمش نیاز دارد، پالما 
نیز به آن ها برای رقابت های لیگا اســپانیا و فینال لیگ 
قهرمانان اروپا احتیاج دارد و در صورت موافقت باشــگاه 
پالما در خصوص حضور حسین طیبی، مسلم اولاد قباد 
و ســالارآقاپور که هر کــدام از پایه ها و مهره های اصلی 
تیمش به شــمار می روند، کــدام بازیکن به تیم ما برای 

ادامه مسیر کمک خواهد کرد؟«
تیم ملــی ایران 3۰ فروردین ماه ســال آینده در اولین 
دیــدار جــام ملت های آســیا باید به مصــاف تیم ملی 
افغانســتان برود و حالا این موضع گیری سرمربی پالما 

بحرانی را برای فدراسیون و سرمربی ایجاد می کند.
نگران کننده ترین مســئله این خواهد بود که شمسایی 
باید لیســت نهایــی ۲۵ نفره خــود را در اســفند ماه 

به کنفدراســیون فوتبال آســیا اعلام کنــد و حالا این 
سرگردانی باعث می شود که این مربی دقیقا نداند که از 
ستاره های ملی پوش خود در جام ملت ها بهره خواهد برد 
یا خیر. باید دید فدراسیون فوتبال چه راهکاری برای در 

اختیار داشتن این سه بازیکن و حضور آنها در اردوی تیم 
ملی در پیش خواهد گرفت تا شمســایی در جام ملت ها 
طیبی، اولادقباد و آقاپور را به عنوان ســه ستاره تیمش 

در اختیار داشته باشد.

سهستارهلژیونرراازتیمملیگرفتند

حیدری:

قلبمباکشتیاستولیسمتخاصیندارم

دارنده نشان برنز ۲۰۰۴ کشتی آزاد المپیک آتن گفت: 
قلبم با کشــتی است ولی سمت خاصی ندارم. اگر جای 

خاصی قرار بگیرم، باید تاثیرگذار باشم.
به گزارش ایرنا، مراســم ضیافت سده المپیک در سالن 
اجلاس ســران آغاز شــد. در این مراسم ضمن تقدیر و 
تجلیــل از مــدال آوران ادوار المپیــک )۱۹۴۸ لندن _ 

۲۰۲۰ توکیــو( و اهدای نشــان افتخار بــه آنان از تنها 
صدای ماندگار جهــان پهلوان غلامرضا تختی )یادگاری 
و امانت استاد بهمنش( و موسیقی المپیک ساخته استاد 

انتظامی نیز رونمایی خواهد شد.
علیرضا حیدری در حاشیه مراسم جشن سده اظهار کرد: 
این مراسم دورهمی بود که قدیمی ها همدیگر را ببینند. 

در جشــن قهرمانی من از طریق رسانه قهرمان قبلی را 
می دیدم ولــی امروز این بزرگان را می بینم، برایم جالب 

بود.
وی در پاســخ به این ســوال که آیا در کشتی هستید یا 
نه، خاطر نشان کرد: من قلبم با کشتی است ولی سمت 

خاصی ندارم.
حیدری در پاســخ به این ســوال آیا دوســت دارید در 
کشتی باشید یا نه، گفت: برایم این موضوع اهمیت دارد 
که کجــا قرار بگیرم تا مثمر ثمر باشــم. من هیچ جای 
کشتی نیستم و تماشاچی هستم و برای تیم ملی آرزوی 

موفقیت دارم.
دارنــده مدال برنــز ۲۰۰۴ آتن ادامــه داد: توقع من از 
مســئولان این اســت که برای پیشــرفت ورزش تلاش 
و برنامه ریــزی کننــد. بــرای موفقیت باید براســاس 
هدفگذاری هــا حرکت کننــد و اگر اهداف مشــخص 
می کنند، قطعا کار کنند و اگر به آن رسیدگی نمی کنند، 

قطعا از ورزش بروند.
به این نحو نیست که هزینه ای از سمت دولت باشد، کار 
نشود و هیچ کس خودش را تنبیه نکند. باید جا باز شود 

تا کســانی دیگر که می تواننــد نتیجه بگیرند، به ورزش 
کمک کنند.

وی درباره شــانس کشــتی برای مدال آوری در المپیک 
۲۰۲۴ پاریس گفت: فکر می کنم که کشتی قطعاً مدال 

می گیرد و دو، سه طلا را خواهیم داشت.
حیدری درباره شــرایط جسمانی حســن یزدانی عنوان 
کرد: نمی دانم شــرایط یزدانی بــه دلیل مصدومیتی که 
دارد، چگونه می شــود، چون باید خوب شــود و سپس 
تمرین کند و در ادامه نیز به شــرایط خوبی برســد. او 
وقتی سالم بود، با حریفش مشــکل داشت. به هر حال 
حریفش بسیار خوب است، ولی اینکه فکر کنید بخواهد 
با این مصدومیت بیاید و تیلور را شکست بدهد، به نظرم 
اگر بخواهد این کار را کند، فرد شایسته ای است و بیشتر 

از قبل هم قابل احترام خواهد بود.
ملی پوش کشتی آزاد اظهار داشت: همه می توانند نتیجه 
بگیرند، فقط باید خودشان بخواهند. به هر حال کسانی 
که نتیجه می گیرند، از قبل مشــخص نیستند. در واقع 
کســانی که بخواهند به نتیجه برسند و اعتماد به نفس 

دارند، می توانند به هدفشان برسند.


